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Z A P I S N I K  

sa 10. (tematske) sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica 

 

Održane dana  25. ožujka 2022. godine s početkom u 18:00 sati u Multimedijalnom centru 

Općine Kukljica. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović pozdravlja prisutne, otvara 10. sjednicu Općin-

skog vijeća Općine Kukljica, te daje riječ pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela da pojedi-

načnom prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika na današnjoj sjednici.  

 

Konstatira se da su na današnjoj sjednici prisutni sljedeći vijećnici:  

Milorad Košćica, Dragana Filipi, Ante Korčulanić, Ante Martinović, Luka Milić, Rajna 

Grzunov i Davor Lonić.  

 

Odsutni vijećnici: 

 

Osim gore navedenih vijećnika sjednici prisustvuje Marin Boško, općinski načelnik, Lara 

Mušćet, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, Mladen Lucin, direktor Sabuša d.o.o. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je prisutno svih 7 vijećnika. 

 

DNEVNI RED 

 

1. Komunalno poduzeće Sabuša d.o.o. – Nova uredba o pripajanju Zadarskom vodovodu 

 

Predsjednik Općinskog vijeća je upitao da li načelnik želi nešto reći prije nego riječ prepusti 

Mladenu Lucinu, direktoru Sabuše d.o.o., načelnik je kazao kako je najbolje da direktor prvi 

krene.  

 

Direktor Lucin je krenuo u obrazlaganje teme i kazao je kako postoje dva aspekta na ovu temu, 

a to su tehnički i financijski. Tehnički aspekt je direktor objasnio na primjeru odvodnje fekalnih 

voda, kaže kako je bila predana lokacijska dozvola, temeljem lokacijske dozvole glavni projekt, 

te izmjene i dopune lokacijske dozvole. Trenutna faza je da se ide iznova. Lucin kaže kako ne 

vjeruje da će netko od malih općina adekvatno nastaviti rad i za očekivati je da će netko iz 

vodovoda doći u našu Općinu. 

Lucin kratko govori o svom radu na magistralnom sustavu od 1991. godine. Magistralni 

cjevovod Kukljice kad se počeo raditi 1997. godine, bila je predviđena vodosprema. Taj 

cjevovod je bio od koristi za sve stanovnike Kukljice.  

Direktor nastavlja, u trenutku gašenja svih malih tvrtki nitko nije dao odgovor tko će voditi 

poslove na razinama općina. 

 

Na pitanje vijećnice Grzunov u vezi pripajanja vode i vodovoda, direktor odgovara da su samo 

dvije firme u hrvatskoj gdje su vodovod i odvodnja odvojeni, a sve ostalo je pod vodovodom. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća i direktor komentiraju pripajanje Jastrebarskog Zagrebu, te 

nezadovoljstvo grada Jastrebarskog jer moraju plaćati kredite od grada Zagreba.  

 

Vijećnica Grzunov je upitala koji su to projekti u tijeku i da li su u tome, Gnojišće i Zaglav, na 

što je direktor rekao kako je sve uključeno u projekt.  
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Kad je bilo projektiranje vodospreme Kukljica, u planu hrvatskih voda je bila predviđena 

aglomeracija Kukljica-Ždrelac-Dobropoljana. 

 

Drugi aspekt je financijski, to je trenutno najaktualnije. Lucin nastavlja s primjerima kako je 

Kukljica kupovala vodu od Biograda, a oni nisu naplaćivali vodonamjeru, a kad se prešlo 

kupovati vodu od vodovoda, naplaćivalo se ali bez da se plaćalo Hrvatskim vodama.  

 

Vijećnica Rajna Grzunov traži objašnjenje i kaže da se voda koja se naplaćivala od mještana 

zadržavala u Općini, te se ništa nije slalo u  Hrvatske vode, direktor kaže kako se plaćalo 

vodovodu uz preskoke ali da ne zna detalje jer je to bilo prije više od 8 godina.  

 

Predsjednik vijeća dodaje kako misli da je to bilo plaćeno, za što direktor kaže da je dio bio 

plaćen. Lucin nastavlja kako kad se stvara fond, to ide drugačije jer treba složiti cijeli 

financijski sustav. Direktor kaže kako je bivši pročelnik Burčul dobio kaznu, koju je osobno 

morao platiti i to je bio njegov odlazak, a kaznu je dobio zato što do sada nije snimljen sustav 

odvodnje koji postoji već 20 godina 

 

Vijećnica Grznov kaže kako su vijećnici izglasali da se 300.000 tisuća kuna prebaci za 

zatvaranje duga Sabuše, i da je ta odluka usvojena. Lucin kaže kako je dio prebačen te da je 

datum točan za prelazak pod Zadarski vodovod ali nitko ne zna što slijedi. 

 

Grzunov dodaj kako su već nekoliko puta rekli da treba snimiti vodovodu mrežu, na što direktor 

kaže da ne treba to nego razvoj, vijećnica nastavlja da treba i jedno i drugo, jer se ne zna gdje 

je vodovodna mreža.  

Predsjednik Općinskog vijeća kaže kako njega konkretno zanimaju naslijeđeni dugovi, Lucin 

odgovara kako su svi u izvještaju. 

 

Predsjednik vijeća i vijećnica Grzunov pitaju koji su to sve dugovi. 

Vijećnica Grzunov je kazala kako se dugovi nisu spominjali, već se hvalilo da su svi dugovi 

riješeni.  

Lucin je kazao da za vodnu naknadu ako platimo Hrvatskim vodama sve do sada, onda postoji 

šansa da nam Hrvatske vode to financiraju. Dug je ukupno milion i pol kuna, a dogovor je da 

plaćamo ratu po ratu. 

Postoje i druge firme gdje su dugovi veći na što je vijećnica Grzunov odgvorila da ih ne 

zanimaju dugovi od drugih, te kaže kako je za ovako jednu malu Općinu to puno, a pogotovo 

zato jer su oni mislili da je Općina u plusu i još je upitala tko je zadržao novac, Općina ili 

Sabuša. 

Direktor odgovoara da se ne zna točno te da su izvještaji bili na vijeću. Direktor napominje 

kako je rok za gašenje 8.7.2022., ali smatra da vodovod ne može niti sebe pokriti, a kako će 

sve ostalo. tko će onda raditi na započetim projektima, kako će to završiti?  

 

Vijećnik Lonić dodaje kako će vodovod preuzeti i ljude iz Sabuše, direktor kaže da je odluka 

takva da će preuzeti samo one koje su zaposleni prije 2018. godine, a da su to onda samo Davor 

i Mirjana, Lucin napominje kako je ova Direktiva jednostavno rezanje.  

Predsjednik vijeća i direktor kratko raspravljaju o tome tko je sada zaposlen i tko ostaje u 

Sabuši.  

Direktor nastavlja kako je Direktiva jasna i ako se neće poštivati neće se dobiti novac. 

Predsjednik pita da li mi moramo vratiti milijun i pol kuna, direktor odgovara kako treba platiti 

130.000,00 kuna.  
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Predsjednik i vijećnica Grzunov kažu kako je dug bilo 300.000,00 kuna , te vijećnica pita ima 

li Sabuša nadzorni odbor. 

 

Načelnik preuzima riječ i  objašnjava kako formalno-pravno 08.07.2022. godine Sabuša postaje 

sastavni dio vodovoda. Ako će se poštivati zakon i uredba postajemo njihovim članom. 

Paralelno se spaja i Odvodnja Zadar sa Zadarskim vodama, a općine postaju dio vodovoda. 

Načelnik kaže kako od vodovoda nije dobio nikakve konkretne odgovore o tome što će se 

događati u ova tri mjeseca. 

Prvi korak koji bi se trebao dogoditi je da odvjetnici od vodovoda sklope ugovore da kroz 

Trgovački sud općine postanu sastavni dio vodovoda. 

Načelnik objašnjava kako je sve na vodovodu.  

Predsjednik je upitao što je bilo 2014. godine, načelnik je kazao kako je onda prvi čuo da 

Europa sa Vladom razgovara o tom  pripajanju. Godine 2019. Hrvatska je donijela zakon da 

više neće biti 190 poduzeća nego 40. Načelnik kaže kako su ostavili 6 mjeseci za prilagodbu. 

Predsjednik dodaje kako se za to onda znalo od 2014. godine, a načelnik govori da ne nego se 

te godine to počelo samo spominjati na razini države.  

Načelnik kaže kako nema nekih informacija iz vodovoda ali da je prvi korak sklapanje ugovora 

o pripajanju.  

 

Predsjednik je upitao kako ćemo milijun i pol kuna vratiti na što je načelnik rekao da mi 

nemamo tu obavezu prema nikome. Dug koji je bio od 2013. godine je vraćen u 12. mjesecu 

2016. godine, a za Hrvatske vode, nastavlja načelnik, dug je 130.000,00 kuna koji će se riješiti 

ovaj tjedan.  

Vijećnica Grzunov pita koliko je Sabuša dužna jer je direktor Lucin spomenuo drugačiji dug i 

da li je 130.00,00 kuna jedna rata, a načelnik odgovara da je to sve ukupna obveza, a ne rata.  

Direktor na to odgovara ne, te nastavlja, nakon sastanka na kojem je bio Burčul u Splitu upisano 

je milion i 227 tisuća kuna u otpisu, načelnik je potvrdio da je to ovih 130.000,00 kuna, a 

direktor je rekao da to mora biti redovno. 

Vijećnica Grzunov zaključuje ako platimo 130.000,00 kn onda će nam otpisati milijun i pol 

kuna. Direktor kaže kako šansa za to postoji.  

 

Predsjednika zanima kako je taj dug nastao, vijećnica Grzunov nastavlja da je Općina tj. Sabuša 

zadržavala novac od građana koji su plaćali vodne doprinose. Predsjednik dodaje kako su 

Općina i Sabuša isto.  

Predsjednik Lucin, vijećnica Grzunov i predsjednik pitaju tko je u nadzornom odboru. 

Načelnik odgovara, Milorad Košćica, Dragana Filipi i Ante Korčulanić. Predsjednik pita čla-

nove nadzornog jeli oni znaju za ovaj dug a vijećnik Košćica odgovara da ne.  

Predsjednik zaključuje kako će ljudi dobiti otkaz, a mi moramo vratiti novac. Načelnik je rekao 

da se ne brza jer se sa otkazima još ništa ne zna, vodovod još nije tu niti bio. Na to je predsjednik 

rekao da je Burčul bio u Splitu, pa je Lucin objasnio kako se u Splitu pričalo samo o Uredbi, 

te da samo načelno postoji suglasnost da će se preuzeti djelatnici koji su zatečeni na radnom 

mjestu prije 2018. godine.  

 

Vijećnica Grzunov je pitala kako se generira dug Sabuše i u čemu je problem, da li se više vode 

troši nego se naplaćuje. 

Lucin objašnjava kako postoji problem i da se s time nitko nije bavio od kad je preuzeto. 

 

Načelnik dodaje kako ćemo se mi najlakše spojiti s vodovodom, razlog tome je što nemamo 

kredita. Nikakvi dugovi neće pasti na teret Općine. 
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Vijećnica Grzunov je dodala da ako smo nešto dužni da to treba i platiti, dok je načelnik 

odgovorio da postoji odluka o pokriću gubitka za 2018 i 2019. godinu. 

 

Vijećnica pita kada će se platiti dug koje je vijeće izglasalo, da se ta priča završi, načelnik 

odgovara, ovaj tjedan.  

Predsjednik Vijeća napominje da se ne govori o različitim brojkama, te smatra kako direktor 

zna točno financijsko stanje svog poduzeća.  

Načelnik govori da se onda njega ne proziva jer on odgovara za Općinu, a predsjednik mu na 

to odgovara da se njega ne proziva.   

 

Načelnik nastavlja kako komunalno poduzeće u devet godina nije bilo blokirano niti jednog 

dana, a prije toga su stalno bili neki problemi i da trenutno na razini županije uz sva ostala 

manja komunalna poduzeća imamo najmanje financijske probleme.  

 

Vijećnica Grzunov dodaje kako je do 2016. godine vraćen dug od milijun i nešto kuna, a od 

2016. do 2022. dug je milijun i pol kuna, na što načelnik kaže kako to nije istina i da to nitko 

ne bi pustio da je to tako.  

Predsjednik kaže kako su brojke koje spominje direktor iz računovodstva Hrvatskih voda i 

Sabuše. 

Vijećnica Grzunov kaže kako izvještaj s tim brojkama oni nikada nisu dobili. 

 

Vijećnik Milić pita direktora i načelnika dali je dobro razumio da je Sabuša I dužna milion i 

pol kuna Hrvatskim vodama. Načelnik je rekao da je obveza 130.000,00 kuna i da je to bio 

prijedlog Hrvatskih voda. 

Predsjednik kaže da mu to nije jasno kad je obveza milijun i pol kuna.  

Milić pita direktora tko je odgovoran za tih milion i pol kuna, na što direktor odgovara da je on 

odgovoran i  nastavlja kako su druga poduzeća još i gora po tom pitanju. Direktor napominje 

kako njega više brine kako će poduzeće poslovati u budućnosti. Načelnik kaže da nam projektu 

dokumentaciju još uvijek oni financiraju.  

Vijećnica Grzunov pita dali su zaposlenici komunalnog dobili plaće, na što direktor odgovara 

da jesu za prošli mjesec, a da za ovaj ne zna. Vijećnica nastavlja kako se nada da će ljudi dobiti 

plaće. 

Predsjednik riječ prepušta vijećniku Luki Miliću, on nastavlja da 2013. godine kada je bivša 

načelnica otišla isto je bio dug i bio je problem, a sada to kao nije problem. Načelnik odgovara 

kako se tu radi o dugo od 130.000,00 kuna. Predsjednik je na to rekao načelniku da se za takve 

informacije informira u računovodstvu Sabuše I jer oni znaju točno stanje. 

 

Načelnik objašnjava kako je takvih poduzeća 90% i da su Hrvatske vode to tako napravile inače 

odavno ne bi bilo niti jednog poduzeća i ne bi se dogodilo pripajanje, a to je njima bio jedini 

cilj. 

Vijećnik Lonić dodaje kako zna da se takve stvari događaju, jer je prije vodio infrastrukturu u 

županiji i pozna takve sisteme s Hrvatskim vodama i da to tako funkcionira, ali smatra da je 

glupo da nije potpisan sporazum nakon takvog dogovora. 

 

Direktor kaže kako se to mora plaćati redovito, vijećnica Grzunov pita što to točno znači.  

 

Vijećnik Lonić nastavlja i pita hoće li Sabuša I nestati u roku od 4 mjeseca, načelnik odgovara 

potvrdno, te kaže kako je čekao primjenu Uredbe da se vidi kako to najlakše zatvoriti. 
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Vijećnik Lonić nastavlja kakao Sabuši prijeti, ako se ne pripoji, da će u roku od mjesec dana 

inspekcija zabraniti isporuku i naplatu vode. Ako se vodovod i komunalno ne sporazume onda 

ministarstvo donosi privremeni sporazum te se zaposlenici koji su zatečeni s 31.12.2018. 

godine preuzimaju. 

 

Direktor Lucin kaže kako je napravljen sistem bez vodovoda i bez Hrvatskih voda koji je održiv 

te da se on sam može otplaćivati, vodovod neće postavljati novu cijev kad se spojimo.  

Načelnik kaže da nam prije spajanja s vodovodom trebaju tri stvari: ugovor, revizija i baza 

podataka. Nakon toga će vodovod otkriti kolike su obaveze prema kome, jer će biti revizija, te 

ne treba nagađati. Načelnik nastavlja kako će to vodovod napraviti radi sebe da ne bi u 

budućnosti preuzeli neku našu obvezu. 

 

Vijećnica Grzunov pita dali je komunalno spremno za pripajanje, Lucin kaže kako je on 

naslijedio ovakvu situaciju, a vijećnica ga pita tko će platiti kaznu za ono što nemamo, Lucin 

nastavlja da će trebati snimiti izvedeno stanje. Vijećnica pita tko to plaća, Lucin odgovara da 

se to ne zna. Načelnik dodaje da je to na trošak vodovoda, te revizija, ugovori, snimak i 

legalizacija također.  

Vijećnica Grzunov kaže kako ljudi u nadzornom odboru snose odgovornost, a nisu s ničim 

upoznati. 

 

Načelnik je mišljenja da će e formalno-pravno postati dio vodovoda 8.7., ali da će se sva priča 

o preuzimanju mreže odvijati nakon toga, kroz tu buduću ispostavu. Vijećnica Grzunov je za 

kraj dodala kako je njezin prijedlog da se komunalno još ovih par mjeseci drži dostojanstveno 

i da svi dobiju plaću, na što načelnik odgovara da su uvijek dobivali plaću i da za to ima novca. 

Predsjednik je zahvalio direktoru na informacijama. 

 

Završeno u 19:05 sati.  

 

 

Tonski zapis sjednice čuva se u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica.  

 

 

ZAPISNIČAR      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

Lara Mušćet                      Ante Martinović  

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



6 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


